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Pavel Brada se narodil v roce 1954, letos v dubnu oslaví své sedmdesáté narozeniny. Jeho
otec byl projektantem a matka pracovala jako účetní. V Jihlavě navštěvoval základní školu a
také Lidovou školu umění. Zde se v devíti letech začal učit hrát na klavír. Zúčastnil se mnoha
klavírních soutěží, například v Břeclavi, Bratislavě a v Brně. V Brně se umístil na 1. místě. Od
jedenácti do čtrnácti let chodil do pěveckého sboru.

V devíti letech začal hrát tenis v tenisovém oddíle TJ Dynamo Jihlava (dnes ČLTK), ve
čtrnácti letech začal cvičit nářaďový tělocvik a účastnil se meziškolských přeborů
v gymnastice v rámci Jihomoravského kraje. Po dokončení základní školy pokračoval ve
studiu na Gymnáziu Jihlava, kde vynikal ve fyzikálních a matematických olympiádách.

V roce 1973 začal studovat na Fakultě jaderné a fyzikálně inženýrské ČVUT v Praze. Vybral
si obor dozimetrie a aplikace ionizujícího záření. V pátém ročníku odjel do Spojeného ústavu
jaderných výzkumů v Dubně u Moskvy v SSSR. Po absolvování fakulty v roce 1978 byl přijat
na stáž na katedře fyziky jaderné fakulty a v rámci této stáže odjel pracovat opět do Dubny.

V roce 1979 následovala roční vojenská služba u tankového pluku v Písku. Poté se v roce
1980 oženil s Miluší Novákovou a začal pracovat jako fyzik na radioterapeutickém oddělení
Nemocnice v Ústí nad Labem. V roce 1982 se vrátil zpět do Jihlavy. V jihlavské nemocnici
nastoupil jako fyzik na odděleních využívajících ionizující záření.

V druhé polovině osmdesátých let zastával funkci předsedy tenisového oddílu TJ Modeta
Jihlava. Od konce osmdesátých let do roku 1994 zpíval v pěveckém sboru Campanula
v Jihlavě.

V listopadu 1989 pomáhal pan Brada založit Občanské fórum v nemocnici Jihlava a v roce
1990 byl zvolen starostou obnovené sokolské jednoty v Jihlavě. Od té doby se zúčastňuje
jako cvičenec všech všesokolských sletů v Praze. Střídavě vykonával činnosti starosty a
vzdělavatele Župy plk. Švece a několik let byl členem výboru České obce sokolské.
V současnosti je členem kulturní komise ČOS. Roku 1997 se stal dirigentem pěveckého
sboru Foerster, který se roku 2000 stal součástí Sokola Jihlava.

Stále pracuje v jihlavské nemocnici a od roku 2022 se znovu vrátil k funkci předsedy
Tenisového klubu ČLTK Jihlava. Už jako malý se věnoval běžeckému i sjezdovému lyžování,
dodnes se účastní lyžařských maratonů.

Za své zásluhy (dvacetileté úspěšné vedení pěveckého spolku Foerster a obětavou činnost
ve prospěch sokolského hnutí) převzal v roce 2018 Cenu města Jihlavy. Mimo to je držitelem
několika sokolských ocenění.


